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Effecten bijstandsniveau in Hilversum

In haar vergadering van 26 juni 2019 heeft de Gemeenteraad het Beleidsplan 
Schuldhulpverlening 2020-2024 aangenomen. In dit Beleidsplan wordt bewust 
ingezet op Preventie.

Sinds kort is de algemene situatie in Hilversum drastisch veranderd. De gevolgen 
van de coronacrisis worden nu zichtbaar. Ruim 1 op de 5 huishoudens in Nederland 
heeft momenteel moeite om rekeningen te betalen. Voor mensen in de bijstand geldt 
dat een zeer grote groep maandelijks geld tekort komt om te kunnen overleven. De 
verwachting is dat deze situatie de komende tijd zal uitmonden in meer en grotere 
problemen voor Hilversummers met een bijstandsuitkering. 

ADVIES 

Hilversums Belang maakt zich zorgen over de groeiende groep Hilversummers die 
moet rondkomen van een bijstandsuitkering. Het huidige armoedebeleid is te karig 
voor de aanvragers (bron: Nationaal Instituut voor Budgetvoorlichting). Uit onderzoek 
van het NIBUD blijkt dat het bijstandsniveau te laag is en mensen elke maand 
tientallen euro’s tekortkomen. Daarnaast is het armoedebeleid te ingewikkeld, zowel 
voor de aanvragers als de verstrekkers.

Hilversums Belang waarschuwt voor niets doen. Juist in deze crisistijd krijgen steeds 
meer mensen geldproblemen. Deze mensen kunnen niet meedoen in de 
maatschappij. Zij raken gedesillusioneerd en zijn daardoor vatbaarder voor andere 
problemen. 

Wij vinden het belangrijk dat het College met voortschrijdend inzicht het huidige 
beleid evalueert en waar nodig aanpast aan de veranderende omstandigheden. Wij 
verwachten dat het College de Raad direct informeert over nieuwe kennis rondom de 
status van de Hilversumse inwoners die afhankelijk zijn van een bijstandsuitkering. 

VRAAG: 

 Bent u op de hoogte van de inhoud van het NIBUD onderzoek?
 Onderschrijft u de conclusie van het NIBUD, dat het bijstandsniveau te laag 

is?



 Klopt het dat in Hilversum, in overeenstemming met het landelijke beeld, 
jongeren tot 21 jaar met een bijstandsuitkering en stellen met oudere kinderen 
het moeilijkst kunnen worden geholpen? 

 Heeft u een beeld van het aantal Hilversummers met een bijstandsuitkering en 
hoge zorgkosten? 

 Bent u het met ons eens dat het onaanvaardbaar is dat mensen door 
ziekte(kosten) in de geldproblemen raken?

 Gaat u zich inzetten om de bestaande regelingen versneld te laten aanpassen 
en zo als gemeente meer ruimte te krijgen om inwoners ruimhartiger te 
ondersteunen? 

Bij voorbaat dank voor een tijdige beantwoording van deze vragen. 

Fractie Hilversums Belang,

Henk Blok


